



## ជូនចំពោះក្រុមគ្រួសារជាទីគោរពរាប់អាន

នៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល Hamilton-Wentworth (HWDSB) យើងខ្ញុំប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការកំណត់ និងលុបបំបាត់ ឧបសគ្គនានាដើម្បីឱ្យយើងខ្ញុំអាចផ្តល់ជូនសិស្សទាំងអស់នូវបរិយាកាសសិក្សាដែលមានគាំទ្រ បរិយាប័ន្ន និងការគោរព។

ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីសិស្សរបស់យើង យើងខ្ញុំនឹងធ្វើជំរឿនដោយស្ម័គ្រចិត្ត និងរក្សាការសម្ងាត់។ នៅខែមេសា ឆ្នាំ 2021 យើងទាំងអស់គ្នារាប់រៀនសិស្សរបស់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល HWDSB ឆ្នាំ 2021 បានបើកដំណើរការ និងសួរសំណួរអំពីអត្តសញ្ញាណសិស្ស (ជាតិសាសន៍ ភេទ ជាដើម) ដើម្បីកំណត់ និងដោះស្រាយឧបសគ្គជាលក្ខណៈប្រព័ន្ធ។ ដោយសារការរាតត្បាតជាសកល និងអត្រាឆ្លើយតបទាប យើងខ្ញុំនឹងបើកដំណើរការធ្វើជំរឿនសិស្សម្តងទៀត ដើម្បីផ្តល់ជូនឱកាសដល់សិស្សទាំងអស់បំពេញការងារជំរឿន។ ជំរឿននេះនឹងធ្វើឡើងចាប់ពីថ្ងៃទី 29 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ដល់ថ្ងៃទី 16 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2021។

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលាជាច្រើនបានធ្វើជំរឿនសិស្ស។ តាមពិតទៅ ច្បាប់ប្រឆាំងការរើសអើងជាតិសាសន៍ឆ្នាំ 2017 និង ផែនការសកម្មភាពសមធម៌របស់ Ontario តម្រូវឱ្យក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលាប្រមូល និងរាយការណ៍ ទិន្នន័យនេះ។ វាក៏ជាគម្រោងអាទិភាពនៅក្នុងផែនការសកម្មភាពសមធម៌របស់ HWDSB ផងដែរ។

យើងខ្ញុំដឹងថាការសាកសួរអំពីអត្តសញ្ញាណរបស់បុគ្គលម្នាក់ប្រហែលមិនមែនជារឿងងាយស្រួលទេ ហើយយើងខ្ញុំនឹងធ្វើដូច្នោះដោយមានការប្រុងប្រយ័ត្នជាទីបំផុត។ យើងខ្ញុំបានពិគ្រោះយោបល់ជាមួយសិស្ស ក្រុមគ្រួសារ បុគ្គលិក និងសមាជិកសហគមន៍ ដូច្នោះជំរឿននេះជួយ HWDSB ធ្វើការសម្រេចចិត្តដោយផ្អែកលើព័ត៌មាន និងភស្តុតាង ដើម្បីគាំទ្រសមធម៌ សមិទ្ធផល និងសុខុមាលភាពរបស់សិស្ស។

### តើជំរឿននេះនឹងធ្វើឡើងយ៉ាងដូចម្តេច?

**សិស្សថ្នាក់មត្តេយ្យដល់ថ្នាក់ទី 4:** ទម្រង់បែបបទមួយនឹងត្រូវបន្ថែមទៅវិបសាយផតថលមាតាឬបិតា។ មាតាបិតា និងអាណាព្យាបាលអាចចូលទៅវិបសាយផតថល បើកទម្រង់បែបបទ និងបំពេញជំរឿនសិស្សនៅទីតាំងនេះ។ ត្រីនឯកសារផតថលតាមសំណើជូនគ្រូរបស់កូនអ្នក។ សូមបំពេញទម្រង់បែបបទជំរឿនមួយសម្រាប់សិស្សម្នាក់ (តាមអនឡាញ ឬត្រីនឯកសារ)។

**ថ្នាក់ទី 5 ដល់ 12 - អ្នកសិក្សាដោយផ្ទាល់និងពីចម្ងាយ:** ជាថ្មីម្តងទៀត យើងខ្ញុំនឹងផ្ញើអ៊ីមែលនូវកំណត់ត្រាមួយដែលមានសុវត្ថិភាពទៅឱ្យសិស្សនៅថ្នាក់ទី 5 ដល់ 12 ដូច្នោះពួកគេអាចបំពេញទម្រង់បែបបទជំរឿនតាមអនឡាញនៅអំឡុងពេលសិក្សានៅថ្នាក់រៀន ដោយមានជំនួយពីគ្រូ។ សិស្សដែលឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលពុំបានស្នើសុំថាពួកគេមិនចូលរួមក្នុងជំរឿននេះ នឹងមិនទទួលបានអ៊ីមែលទេ។

### តើជំរឿននេះសាកសួរអ្វីខ្លះ?

អាស្រ័យលើអាយុសិស្ស សំណួរអំពីជំរឿនអាចសួរអំពីភាសារបស់សិស្ស អត្តសញ្ញាណជនជាតិដើម ជនជាតិភាគតិច ជាតិសាសន៍ សាសនា អត្តសញ្ញាណយេនឌ័រ ទំនោរផ្លូវភេទ (ពិការភាព)សមត្ថភាព ទីកន្លែងកំណើត និងសញ្ជាតិ/ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍។



### តើក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល HWDSB និងការពារព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់សិស្សដោយរបៀបណា?

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល HWDSB ប្តេជ្ញាចិត្ត ការពារសិទ្ធិឯកជនភាព និងការសម្ងាត់ចំពោះកម្រិតខ្ពស់បំផុតនៅពេលប្រមូលព័ត៌មានអំពីសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារ។ ទិន្នន័យជំរឿនសិស្សត្រូវប្រមូលក្រោមសិទ្ធិអំណាចនៃច្បាប់ប្រឆាំងការរើសអើងជាតិសាសន៍ឆ្នាំ 2017 S.O. 2017, c. 15, ច្បាប់ស្តីពីការអប់រំ, R.S.O. 1990, c. E.2 និងអនុលោមតាមច្បាប់ស្តីពីសេរីភាពព័ត៌មាន និងការការពារសិទ្ធិឯកជនភាព R.S.O. 1990, c. M.56.

ជំរឿនសិស្សគឺជាការសម្ងាត់ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាអនាមិកទេ។ ចម្លើយរបស់សិស្សម្នាក់ៗនឹងត្រូវដាក់ជាក្រុមរួមគ្នាសម្រាប់ការវិភាគ ដូច្នេះគ្មានព័ត៌មានសិស្សម្នាក់ៗអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណបានឡើយ។ ចម្លើយដែលបានប្រមូលនឹងត្រូវបានរក្សាទុកក្នុងមូលដ្ឋានទិន្នន័យសម្ងាត់ ដែលមានសុវត្ថិភាព ហើយនឹងត្រូវបានចូលប្រើដោយបុគ្គលិកផ្នែកស្រាវជ្រាវ និងវិភាគនៃក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល HWDSB ដែលមានសិទ្ធិអនុញ្ញាត ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណ និងសង្ខេបព័ត៌មានអំពីនិន្នាការក្នុងចំណោមសិស្ស HWDSB តែប៉ុណ្ណោះ។

### តើវាចាំបាច់ឬទេ?

ការបំពេញជំរឿនគឺជាការស្ម័គ្រចិត្ត។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏យើងខ្ញុំស្នើឱ្យសិស្សចូលរួម ដូច្នេះយើងខ្ញុំទទួលបានព័ត៌មានត្រឹមត្រូវអំពីចំនួនសិស្សរបស់យើងផងដែរ។ អត្រាឆ្លើយតបមានកម្រិតខ្ពស់ នឹងជួយយើងខ្ញុំកំណត់ឧបសគ្គ បង្កើតយុទ្ធសាស្ត្រ និងដោះស្រាយឧបសគ្គចំពោះសមិទ្ធផល និងសុខុមាលភាពរបស់សិស្សតាមរយៈកម្មវិធីនិងធនធានរបស់យើង។ សិស្សដែលបានសម្រេចចិត្តមិនចូលរួមនឹងមិនទទួលបានតំណភ្ជាប់ការស្នង់មតិនៅពេលការស្នង់មតិបើកដំណើរ ការឡើងវិញឡើយ។ ក្រុមគ្រួសារដែលមិនចង់ឱ្យកូនរបស់ខ្លួនចូលរួម និងមិនបានសម្រេចចិត្តមិនចូលរួមអាចផ្ញើអ៊ីមែល [research@hwdsb.on.ca](mailto:research@hwdsb.on.ca)។

### មានសំណួរ?

យើងខ្ញុំសូមគោរពអញ្ជើញ និងឆ្លើយសំណួរ នៅពេលយើងខ្ញុំរៀបចំជំរឿន។ សូមស្វែងយល់បន្ថែមនៅលើគេហទំព័ររបស់យើង [www.hwdsb.on.ca/weallcount](http://www.hwdsb.on.ca/weallcount) ដែលលោកអ្នកនឹងឃើញសំណួរដែលសាកសួរញឹកញាប់ (FAQs) អំពីជំរឿន។ លោកអ្នកអាចទាក់ទងក្រុមការងារជំរឿនសិស្សរបស់យើងតាមរយៈ [census@hwdsb.on.ca](mailto:census@hwdsb.on.ca)។

សូមអរគុណលោកអ្នកដែលបានជួយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមណ្ឌល HWDSB ប្រមូលទិន្នន័យដោយមានការទទួលខុសត្រូវ ដូច្នេះយើងអាចបង្កើតលទ្ធផលប្រកបដោយសមធម៌បន្ថែមទៀតនៅក្នុងប្រព័ន្ធអប់រំ។

ដោយក្តីគោរពខ្ពង់ខ្ពស់

Manny Figueiredo  
នាយកអប់រំ

Paul Denomme  
នាយកសាលាផ្នែកសមិទ្ធផលសិស្ស  
សមធម៌ និងការចូលរួមរបស់សិស្ស